

TARİH: 26/12/2025  
SAYI : 2025/29

## 2026 YILINDA UYGULANACAK ASGARİ ÜCRET ve ASGARİ ÜCRET DESTEĞİ

Asgari Ücret Tespit Komisyonu'nun 23.12.2025 tarihinde açıkladığı 2026 yılında uygulanacak asgari ücret tutarında %27 oranında artış yapılarak net 28.075,50 TL olarak uygulanacağı kararı 26.12.2025 tarih ve 33119 sayılı Resmi Gazete' de yayımlanarak yürürlüğe girmiştir. Ayrıca, 2026 yılı Ocak ile Aralık döneminde asgari ücret desteğinin aylık 1.270,00-TL olarak sürdürülmesine karar verilmiştir.

Buna göre, 2026 yılı asgari ücrete ilişkin teşvik tutar bazlı sigorta prim tutarları, net tutarı ve işverene maliyeti aşağıda tablo da gösterilmiştir.

ASGARİ ÜCRETİN NET HESABI VE İŞVERENE MALİYETİ  
İmalat Sektörü (5 Puanlık SGK Prim Teşviki Uygulandıktan Sonra)

|                         |           |                            |           |
|-------------------------|-----------|----------------------------|-----------|
| Brüt Asgari Ücret       | 33.030,00 | Brüt Asgari Ücret          | 33.030,00 |
| SGK Primi/İşçi (%14)    | 4.624,20  | SGK Primi/İşveren (16.75)  | 5.532,53  |
| İşsizlik Primi/İşçi (%) | 330,30    | İşsizlik Primi/İşveren (%) | 660,60    |
| Kesintiler Toplamı      | 4.954,50  | İşverenin Toplam Maliyeti  | 39.223,13 |
| Net Asgari Ücret        | 28.075,50 |                            |           |

ASGARİ ÜCRETİN NET HESABI VE İŞVERENE MALİYETİ  
İmalat Dışı Diğer Sektörler (2 Puanlık SGK Prim İndirimi Uygulandıktan Sonra)

|                         |           |                            |           |
|-------------------------|-----------|----------------------------|-----------|
| Brüt Asgari Ücret       | 33.030,00 | Brüt Asgari Ücret          | 33.030,00 |
| SGK Primi/İşçi (%14)    | 4.624,20  | SGK Primi/İşveren (19.75)  | 6.523,43  |
| İşsizlik Primi/İşçi (%) | 330,30    | İşsizlik Primi/İşveren (%) | 660,60    |
| Kesintiler Toplamı      | 4.954,50  | İşverenin Toplam Maliyeti  | 40.214,03 |
| Net Asgari Ücret        | 28.075,50 |                            |           |

ASGARİ ÜCRETİN NET HESABI VE İŞVERENE MALİYETİ  
(SGK Prim Teşvikinden Yararlanılmaması Durumunda)

|                          |           |                             |           |
|--------------------------|-----------|-----------------------------|-----------|
| Brüt Asgari Ücret        | 33.030,00 | Brüt Asgari Ücret           | 33.030,00 |
| SGK Primi/İşçi (%14)     | 4.624,20  | SGK Primi/İşveren (21.75)   | 7.184,03  |
| İşsizlik Primi/İşçi (%1) | 330,30    | İşsizlik Primi/İşveren (%2) | 660,60    |
| Kesintiler Toplamı       | 4.954,50  | İşverenin Toplam Maliyeti   | 40.874,63 |
| Net Asgari Ücret         | 28.075,50 |                             |           |

2026 yılı Ocak ile Aralık döneminde aylık “Asgari Ücret Desteği” 1.270,00-TL olarak uygulanmaya devam edilecektir.

EK: 26.12.2025 Tarih ve 33119 Sayılı Tebliğ

Saygılarımızla

VİZYON GRUBU